
                                                                            ПО-68/ 25.07.24г.         
 

ПИТАНЕ 
 

от ЕВЕЛИН ЙОРДАНОВ – общински съветник, 
от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.07.2024 г. 
 

 

 Уважаема госпожо кмет, уважаеми дами и господа, 

 Имам сигнал от гражданин, в местност Градище, че пътят до Кулата от двете 

страни не е почистен от надвиснали клони и неподкастрени храсти. 

 Моят въпрос е какви действия ще предприеме Общината в това отношение и в 

какъв срок? 

 Благодаря Ви. 

 



Ниво на конфиденциалност 0  
[TLP-WHITE] 

 

 
                                                                                                                ПО-68/ 29.08.24г. 
 
ДО 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 
 

 
ОТГОВОР 

 

на питане на Евелин Йорданов – общински съветник, 
 от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.07.2024 г. 
  
 
 

Въпрос:  

 
Уважаема госпожо кмет, уважаеми дами и господа, 
 Имам сигнал от гражданин, в местност Градище, че пътят до Кулата от двете 
страни не е почистен от надвиснали клони и неподкастрени храсти. 
 Моят въпрос е какви действия ще предприеме Общината в това отношение и в 
какъв срок? 
 Благодаря Ви. 
 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ЙОРДАНОВ, 
 

Във връзка с поставения от Вас въпрос на заседание на Общински съвет – Габрово, проведено 
на 25.07.2024 г., Ви информирам следното: 

 
Пътят, водещ от гр. Габрово през ул. „Градище” към с. Борики, е общинска пътна мрежа, 

която се почиства механизирано и ръчно, съгласно графика на групата поддържаща ОПМ. 
Отклонението към Кулата в м. Градище не попада в този списък. Терените по протежение на 
посочения участък са предимно горски територии, държавна, частна или общинска собственост. 
Като такива, отношение по поддържането им имат съответните собственици. Предвижданията 
на ОП „Благоустрояване”, поддържащо зелените зони и ОПМ на територията на общината, са в 
есенно – зимния период да бъдат премахнати механизирано надвиснали и опасни клони над 
пътните артерии, съгласно определена последователност. Един от заложените пътища, е 
описаният по-горе участък.     
 
 

 
С уважение,   / П / 
 
ТАНЯ ХРИСТОВА 
Кмет на Община Габрово 

 
 



Ниво на конфиденциалност 0  
[TLP-WHITE] 

 

 


